
Protokół Nr VIII/2015
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

4 sierpnia 2015 roku

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
Obrady VIII zwyczajnej sesji rozpoczęły się o godz. 915 •

Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kondrat.
Przewodniczący powitał Radnych i gości przybyłych na obrady sesji.
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 1do protokołu.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych wg listy obecności stanowiącej
załącznik nr 2 do protokołu.

Ad. 3Przedstawienie porzqdku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie
wprowadzenia zmian do porzqdku obrad.
Porządek obrad sesji przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie

wprowadzenia zmian do porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Rokietnicy

wchodzącemu w skład Zespołu Szkół w Rokietnicy.
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w

Rokietnicy wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Rokietnicy.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w preliminarzu wydatków Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie
Rokietnica na rok 2015.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
9. Zapytania i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad sesji.

Radny Jan Karuś zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia zmiany do porządku
obrad polegającej na wprowadzeniu dodatkowego punktu w brzemieniu:
"Omówienie tematu dotyczącego organizacji obchodów 25- lecia powstania
samorządów w Polsce".



Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty do realizacji jednogłośnie
jako punkt 9 porządku obrad.
Pozostałe punkty porządku obrad zostaną przesunięte o 2.

4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesjami.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek przedstawiła informację ze swojej
działalności w okresie od ostatniej sesji tj. od 12 czerwca br. :
- zakończono budowę chodnika w Rokietnicy koło Pana Kołcza. Jest to II etap
inwestycji, która już została odebrana. Przy okazji jej realizacji zostały
umocnione skarpy płytami ażurowymi, kilka płyt zakupił Pan Kołcz w celu
umocnienia skarpy przy swojej posesji na jej wyższym poziomie,
- płytami ażurowymi została obłożona skarpa przy chodniku koła Pana
Stanisława Buksy w Rokietnicy Woli - zadanie wykonali pracownicy do robót
publicznych,
- wykonano rozpoznanie cenowe na płyty ażurowe,
- zakupiono kosiarkę rotacyjną, którą wykaszane są pobocza dróg gminnych
(prośba do sołtysów i radnych o zgłaszanie do UG poboczy jeszcze nie
wykoszonych), oraz dwie kosy spalinowe,
- przeprowadzono postępowanie przetargowe na wykonanie remontu drogi w
Tuligłowach do kopalni - wpłynęły 3 oferty,
- z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych została przyznana została kwota 28 tys.
zł na remont dróg dojazdowych do pól,
- przeprowadzono postępowanie przetargowe na zadania pn..
"Zagospodarowanie centrum wsi Czelatyce" - wpłynęło 6 ofert,
- z inicjatywy radnych do Starostwa Powiatowego w Jarosławiu został
skierowany wniosek o wykonanie chodnika przy drodze powiatowej od byłej
SKR w kierunku Woli,
- trwa opracowywanie protokołu strat w infrastrukturze drogowej
spowodowanych przez burzę z intensywnymi opadami deszczu, która miała
miejsce w gminie Rokietnica w dniu 24 lipca br.,
- wystąpiono o ekspertyzę w tej sprawie do Instytutu Meteorologii i Gospodarki
Wodne], zdjęcia zniszczonej infrastruktury drogowej wykonał Pan
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Porządku Publicznego,
- są prowadzone sprawy geodezyjne odnośnie wycięcia działek pod tzw. drogę
Warzochową,
- wykonano ścieżkę koło P. Skopa, która została już częściowo podmyta,
- wyrównano skarpę koła P.Jakubasa,
- wykonano przejazd przez rzekę do P. Krzyczkowskiego,
- zakończono kopanie rowów w tzw. przy tzw. "ulicy",



- TUW wypłacił odszkodowanie za zniszczony przystanek autobusowy w
Czelatycach ,
- naniesiono punkty orientacyjne w celu wyrównania palcu pod boisko w
Tapinie,
- zostało zamontowane oświetlenie uliczne - 3 lampy w Rokietnicy (jeszcze 2
będą świecić po zamontowaniu układu pomiarowego i wycięciu krzaków),
natomiast w Tapinie i na Woli zamontowanie nastąpi w terminie późniejszym
- ogłoszono przetarg na sprzedaż nieruchomości: była baza SKRw Czelatycach
i działki na Żarkówce,
- zakończono rozbudowę kaplicy cmentarnej, budynek został zgłoszony do
odbioru,
- prowadzony jest remont korytarza i klatki schodowej w budynku urzędu
gminy, zostaną wymienione płytki i lamperie,
- opracowano koncepcję dostosowania świetlic pod wymogi SANEPIOU
odnośnie sporządzania posiłków w tych placówkach,
- opracowano zapytanie cenowe w sprawie konwersji dokumentów
planistycznych MPlP oraz studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru gminy Rokietnica w wersji
cyfrowej,
- w najbliższym czasie nastąpi malowanie dachu na świetlicy w Tapinie,
ponieważ jest skorodowany,
- z dniem 3.08.2015 rok jest zatrudniony gajowy, który będzie obsługiwał las
gminny w Tuligłowach i Rokietnicy Woli,
- wszczęto postepowania administracyjne w sprawie wydania decyzji
zezwalających na wycinkę drzew, przy czym wniosek może złożyć tylko
właściciel,
- przygotowano umowę na wykonanie zadania pn. "zakup stołów i krzeseł do
świetlicy wiejskiej w Rokietnicy",
- sporządzono umowę na zadanie pn. " gospodarowanie odpadami innymi niż
komunalne" - azbest,
- przyjęto wnioski i wprowadzono korekty deklaracji o wysokości opłat za
gospodarowanie odpadami komunalnymi,
- prowadzone jest postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o
środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. "Budowa drogi
leśnej w Leśnictwie Węgierka",
- sporządzane są upomnienia za niepłacone należności za wywóz odpadów
komunalnych, oraz za wodę i kanalizację,
- w ramach środków ze Spółek Wodnych został przebrany potok od Rogatki w
Rokietnicy do Tuligłów,



- na bieżąco prowadzona jest wymiana wodomierzy, którym minął okres
ważności,
- na bieżąco prowadzona jest konserwacja urządzeń oczyszczalni ścieków,
dokonywane są przeglądy pompowni wody i udrażniane kolektory,
- prowadzony jest stały monitoring sieci wodociągowej i testowanie urządzeń
do tego monitoringu, ponieważ są duże ubytki wody na pewnych odcinkach
sieci,
- w związku ze zbliżającymi się zawodami pożarniczymi, wykonano remont
ściany pod potrzeby tych zawodów,
- otrzymano promesę z zaw zasp na zakup sprzętu pożarowego w kwocie
3.130 zł,
- uzupełniono naczynia w świetlicy wiejskiej w Rokietnicy o komplety do kawy,
sztućce i pucharki szklane,
- nad stadionem w Rokietnicy pieczę sprawuje LKSPogórze Rokietnica, stadion
jest otwarty od rana do zmierzchu
- ponieważ trwają upały pracownicy do robót publicznych mają skrócony czas
pracy i pracują we wczesnych godzinach rannych,
- zakupiono 10 plandek jako zabezpieczenie na wypadek wystąpienia burz i
nawałnic,
- referendum - jest już kalendarz czynności związanych z przeprowadzeniem
referendum, w sołectwie Tapinie lokal wyborczy znajduje się już na stałe w
świetlicy wiejskiej, pozostałe lokale bez zmian,
- wydano 59 decyzji zmieniających wymiar podatkowy na 2015 rok,
- Kółko Rolnicze z Rokietnicy otrzymało decyzje określającą wysokość zaległości
za I półrocze br.,
- wydano 55 zaświadczeń o wielkości gospodarstw rolnych,
- wystosowano upomnienia do podatników, którzy zalegają z płatnościami
podatku rolnego, od nieruchomości oraz środków transportu,
- w ramach środków finansowych z Urzędu Wojewódzkiego został zatrudniony
asystent rodziny, który będzie sprawować opiekę nad 11- stoma rodzinami
mającymi problemy opiekuńczo-wychowawcze,
- 28 dzieci i młodzieży wyjechało nad morze do Jarosławca ze środków KRUSz
dofinansowaniem z budżetu gminy w tym dwoje pełnopłatne we własnym
zakresie, troje dzieci z opiekunem wyjechało do Serbinowa,
90 dzieci uczestniczyło w półkoloniach organizowanych w Tuligłowach oraz 53
dzieci skorzysta z półkolonii organizowanych w II połowie sierpnia w Rokietnicy,
- przygotowano zapytanie ofertowe na dowóz młodzieży do gimnazjum na rok
szkolny 2015/2016 i wysłano je do PKSPrzemyśl i PKSJarosław (bilety
miesięczne). Swoją ofertę w tym zakresie przedstawiło Przedsiębiorstwo



Komunikacji Sp. z 0.0. w Przemyślu na kwotę 47.600 złco w przeliczeniu daje
56 zł miesięcznie na 1 ucznia,
- w związku z zawieszeniem kursów przez firmę przewozową DAMIL TRANSdo
Rokietnicy i Woli, odbyło się spotkanie z dyrektorem PKSPrzemyśl w sprawie
uruchomienia linii autobusowych na tych trasach, część autobusów już kursuje
i badana jest rentowność tych przejazdów, kolejne spotkanie odbędzie się we
wrześniu br. w tym samym temacie,
- końcem sierpnia odbędzie się sesja Rady, na której między innymi zostanie
omówione przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego.

Ad. 5. Podjecie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Rokietnicy
wchodzqcemu w skład Zespołu Szkół w Rokietnicy.
Projekt uchwały przedstawił kierownik GZEAS Pan Wiesław Karpiński.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z prośbą do przedstawiciela wnioskodawców
tych projektów uchwał o przedstawienie genezy tego przedsięwzięcia.
Zdaniem radnego Jakubasa jest to historyczny moment zarówno dla Rady jak i
dla szkoły w Rokietnicy, dlatego kilka słów w tym temacie radni usłyszeć
powinni stwierdził dalej mówca.
Przedstawicieli wnioskodawców na obradach sesji reprezentowała Dyrektor
Zespołu Szkół w Rokietnicy Pani Anna Żołyniak.
Pani Dyrektor stwierdziła, że imię dla szkoły wybrali uczniowie wraz z Radą
Rodziców przy zachowaniu wszelkich procedur związanych z nadawaniem
szkołom imienia. Dlaczego zdecydowano o nadaniu szkole imienia i obrano jej
patronem Jana Pawła II? Ponieważ szkoła w Rokietnicy ma już długą tradycję,
a obecnie jest jeszcze gimnazjum, uznano więc, że zasadnym jest, aby
rokietnicka szkoła miała swoje imię. Ponadto podczas różnorakich uroczystości
wewnątrz szkolnych jak również podczas występów gościnnych szkoła z
Rokietnicy nie mogła się skutecznie prezentować nie posiadawszy własnego
imienia. A o wyborze imienia zdecydowali uczniowie rokietnickiego Zespołu
Szkół i ich rodzice, którzy wypełniali ankiety z propozycjami kandydatów na w
patrona szkoły.
Oficjalne nadanie imienia szkole planowane jest na 16 października 2015 r.

Przedstawiony projekt został poddany pod głosowanie i przyjęty do realizacji
jednogłośnie.
Załącznik nr 3 do protokołu

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w
Rakietnicy wchodzqcej w skład Zespołu Szkół w Rokietnicy.
Projekt uchwały przedstawił również kierownik GZEAS.



Przedstawiony projekt uchwały został poddany pod głosowanie i przyjęty do
realizacji jednogłośnie.
Załącznik nr 4 do protokołu.

Radny Edward Jakubas odnosząc się do faktu podjęcia uchwał w sprawie
nadania imienia szkole stwierdził, że jest to historyczna decyzja w związku z
tym, zgłosił wniosek w sprawie powielenia na papierze czerpanym i oprawienia
tych dwóch uchwał podpisanych przez Przewodniczącego Rady jako
dokumenty historyczne na tzw. "wieczną rzeczy pamiątkę".
Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty do realizacji jednogłośnie.

Ad. 7. Podjecie uchwały w sprawie zmian w preliminarzu wydatków
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych
w Gminie Rokietnica na 2015 rok.'
Projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Trzak.

Przedstawiony projekt uchwały został poddany pod głosowanie i przyjęty do
realizacji jednogłośnie.
Zał. Nr 5 do protokołu

Ad. 8. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rokietnica na
2015 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Magdalena Skupień-
Jurkiewicz.
Za przyjęciem tego projektu uchwały głosowało 14 radnych.
Jeden z radnych był nieobecny na sali obrad podczas głosowania ( Edward
Jakubas).
Zał. Nr 6 do protokołu.

Ad. 9. Omówienie tematu dotyczgcego organizacji obchodów 25-lecia
powstania samorzqdów w Polsce.
W tym temacie głos zabrał Radny Jan Karuś jako wnioskodawca 9 punktu
porządku obrad i przedstawił wstępny projekt organizacji uroczystości, który
przedstawia się następująco: uroczystości związane z obchodami 25- lecia
powstania samorządów powinny mieć charakter sesji uroczystej, na którą
należałoby zaprosić wszystkich radnych, którzy piastowali tą funkcję od
początku powstania samorządów po dzień dzisiejszy. Wspomnieć należy też o
tych radnych, którzy odeszli na wieczną służbę, delegacje zapalą znicze na ich
grobach, Uroczystość ta winna rozpocząć się mszą świętą w intencji zarówno
zamarłych jak i żyjących radnych. Koszt organizacji tej uroczystości pozostaje w
całości w gestii Rady.



Jak ta uroczystość będzie wyglądać w detalach, to już sprawa Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu i Porządku Publicznego stwierdził dalej radny J. Karuś.
Radny Edward Jakubas stwierdził, ze Rada może podjąć decyzję o
zorganizowaniu i odbycie uroczystej sesji Rady Gminy poświęconej obchodom
25 lecia samorządności. Natomiast szczegółowy harmonogram tej uroczystości
powinien opracować zespół kilku osób, który od początku do końca zająłby się
techniczną stroną tego wydarzenia. Nie mniej jednak Rada Gminy powinna
wypowiedzieć się na temat celowości organizacji tej uroczystości.
Przewodniczący Rady Pan Jerzy Kondrat stwierdził, że 25 lat samorządności w
Polsce, a tym samym w gminie Rokietnica to już doskonały powód do
zorganizowania takiej uroczystości. Natomiast pomysł by zorganizował ją zespół
kilku osób jest bardzo dobry stwierdził dalej Pan Przewodniczący Rady i dodał,
że powinni to być Przewodniczący Komisji i Rady, wnioskodawca Radny Jan
Karuś, Wójt Gminy i Pani Kowalska. Zespół tych osób powinien spotkać się
jeszcze w tym tygodniu, by omówić wstępnie temat dotyczący organizacji
obchodów 25 lecia samorządów.
Propozycja Przewodniczącego Rady spotkała się z ogólną aprobatą radnych
ustalono więc, że takie spotkanie odbędzie się w dniu 7 sierpnia 2015 r.
o godz. 830.

Ad. 10 . Zapytania i wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Pani Wójt przypomniała o konieczności składania
wniosków o akcyzę paliwową.
Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół sprowadzono z Warszawy używane meble
i przekazano je do szkół na terenie gminy.
Wójt Gminy poinformowała również Radę o zakończeniu wypełniania
wniosków o scalenie gruntów dla sołectwa Czelatyce. Mimo, że jest to wyłączna
kompetencja Starostwa Powiatowego w Jarosławiu, aby jednak znacznie
przyśpieszyć działania w tym zakresie w urzędzie gminy zostały wykonane
wnioski z wykazaniem i oznaczeniem działek wchodzących w skład
poszczególnych gospodarstw rolnych w Czelatycach. Teraz wnioski powinni
podpisać właściciele działek. Aby można sprawie nadać dalszy bieg wnioski te
powinny być podpisane przez 90% mieszkańców wyrażających zgodę na
scalenie.
Rada Sołecka z Czelatyc chcąc bardziej przybliżyć mieszkańcom temat dotyczący
scalania gruntów zaprosiła na spotkanie przedstawicieli Starostwa, w celu
wyjaśnienia reguł tego przedsięwzięcia.
RCldnyJan Karuś stwierdził, że ludzie na wsi nie wiele wiedzą jak należałoby się
zabrać za sprawy scaleniowe, dlatego koniecznym jest zorganizować zebrania
wiejskie na ten temat.



Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek stwierdziła, że takie zebrania się już odbyły.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z pytaniem: czy zebrania wiejskie podjęły
uchwały o przystąpieniu danej wsi do scalania gruntów. Zdaniem radnego jest
to pierwszy krok do uruchomienia dalszych procedur związanych z realizacją
tego przedsięwzięcia.
Radny Kazimierz Bała stwierdził, że zebranie wiejskie nie odpowie
jednoznacznie na pytanie czy cała wieś zechce przystąpić do scalenia, bo nie
jest tak, że wszyscy na to zebranie przyjdą.
Pan Marian Mazurek - sołtys wsi Tuligłowy poinformował, że wTuligłowach
przy podatku były zbierane podpisy od rolników, którzy są chętni do scalenia
gruntów, dopiero potem zostanie zwołane zebranie wiejskie w celu podjęcia
stosownej uchwały w tej sprawie.
Pani Wójt raz jeszcze przybliżyła radnym procedury związane z operacją
dotyczącą scalania gruntów.
Pan Marian Buksa - rolnik ze wsi Tapin poruszył temat dotyczący realizacji
unijnego programu "Młody Rolnik", Pan Buksa wyjaśnił, że wystarczy przekazać
młodemu rolnikowi np. kozy, by rolnik nie mógł ubiegać się o dopłaty z tego
właśnie programu. Zdaniem mówcy zarówno sołtys jak i wójt czy radni to
władza, która takie problemy powinna przekazywać wyżej np. do Ośrodka
Doradztwa Rolniczego, Podkarpackiej Izby Rolniczej czy jeszcze wyżej.
Wójt Gminy zapewniła, że problem ten w formie zapytania zostanie skierowany
do ODR i PIR,nie mniej jednak zainteresowany sprawą rolnicy mogą również
osobiście do tych instytucji występować.
Radny Jan Karuś zauważył, że to co dzieje się na "górze" w sprawach wsi i
rolnictwa to zupełne dziwactwo. Radny zaproponował aby zaprosić do gminy
przedstawiciela instytucji obsługujących rolnictwo, który mógłby wyjaśnić
wszelkie zawiłości prawne.
Przewodniczący Rady Jerzy Kondrat - zaproponował aby tą sprawę zgłosić do
radiowej jedynki do programu Janusza Wajsa, który rozwikłuje różnorakie
problemy i robi to bardzo skutecznie.
Pan Marian Buksa poruszył również temat dotyczący LKSPogórze, który
zdaniem mówcy zanotował spadek w tabeli, ponadto mówca zwrócił też
uwagę na zachowanie trenera tego zespołu sportowego, który jak stwierdził
rzuca do zawodników "mięsem", jednym słowem jego zachowanie nie licuje z
funkcją, którą wykonuje. Pan Buksa zaproponował by Komisja Oświaty, Kultury i
Sportu zajęła się tą sprawą gdyż taka sytuacja nie może mieć miejsca, a trener
nie może się tak zachowywać, bo jest on również wychowawca młodzieży.
Radny Edward Jakubas odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, że
Ludowy Klub Sportowy .Pogórze" jest jednostką niezależną , którą kieruje
Prezes. Klub ma też swoją Komisję Rewizyjną.



Wobec powyższego Przewodniczący KOKSiPPnic nie może w tej sprawie
zdziałać, jedynie co można, to tylko w formie grzecznościowej zwrócić się
Prezesa Klubu o baczniejszą uwagę na zachowanie trenera.
Pan Wacław Kijanka - sołtys wsi Czelatyce zwrócił uwagę na na dwie sprawy:
pierwsza to chodnik w Czelatycach, który jak twierdzi miał być wykonany od
"sklepu do sklepu", a druga to sprzedaż działki Panu Koniuszemu.
Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek informując, że nie tylko
w Czelatycach jest chodnik do wykonania, ponadto będzie realizowane zadanie
pn. "Zagospodarowanie centrum wsi" więc budżet tego nie wytrzyma.
Wszyscy sołtysi otrzymali pisma w sprawie realizacji zadań w ramach funduszu
sołeckiego. W związku z tym trwa oczekiwanie na propozycje sołtysów w tym
temacie. Jeśli chodzi o sprzedaż działki Panu Koniuszemu to , najpierw musi ona
zostać wydzielona w terenie, a następnie będą uruchomione kolejne działania
w tym zakresie.

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji.
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad sesji w całości, o godz. 1120

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kondrat zamknął obrady VIII zwyczajnej
sesji Rady Gminy Rokietnica.

Protokołowała: Marta Kowalska
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